
属鼠者整体运程稍微下滑，幸得将星、金匮星同行，在财运和事业运上给你
充分的资源和协助，你将有机会开疆扩土，成就理想的同时，还能收获财富。
你越积极采取行动，就能收获越多。平时不多话的你，心思缜密，今年好好
善用你的聪明才智，遇事不慌乱，冷静处理，就能把任务完成得十分出色。
白 虎 星 增 加 了 你 受 伤 或 发 生 意 外 的 风 险 ， 因 此 不 管 身 在 何 处 ， 都 要 多 留 意
四周环境，注意自身安全。

Despite a slight dip in overall luck, people born in the year of the Rat are supported 
by the Authority and Wealth stars, indicating favourable career and wealth luck. 
There are chances for career growth and you will gain financially as you fulfil your 
dreams. The harder you work, the more you’ll gain. Stay calm and apply wisdom in 
all that you do. You are prone to accidents and injuries this year. Hence, be mindful of 
your surroundings and always pay heed to personal safety.

5/12th
鼠

* 事业财运收获多，注意健康和安危！
Rewarding Career And Wealth Luck; 
Pay Heed To Health & Safety!

76

RAT

12 5

吉利数字
2 & 12Auspicious Number(s)

Ox & PigBenefactors Sign(s)
牛、猪贵人生肖

黄、褐、蓝、黑
Yellow, Brown, 
Blue & Black

吉利颜色
Auspicious Colour(s)



牛

属牛的朋友运势回升，在福德、福星和天德一众吉星的庇护下，有贵人相扶，
势不可挡。在事业和财运上都能稳步上扬，即使面对困难，也能得到别人及时
的帮助，从而化解阻碍。只要秉持坚定的心态，努力实干，就可旗开得胜，
达成目标。然而卷舌星的出现，容易令你陷入争辩之中。因此需要提高警觉
心 ， 学 会 沉 默 ， 不 要 轻 易 把 计 划 告 诉 别 人 。 学 会 自 保 和 提 防 ， 就 能 借 助 好
运势，度过称心如意的一年。

Those born in the year of the Ox are in luck. Blessed by many lucky stars, you can 
expect steady progress in your career and wealth with support from benefactors. 
You will get timely help even if you meet problems. Stay firm and work hard, and 
you shall achieve your goals. Nevertheless, the presence of the Dispute Star may 
cause you to get into arguments easily. Stay alert and avoid divulging your plans 
to others. Learn to protect yourself, so as to have a smooth-sailing and fulfilling year.

* 贵人相扶福运至，提高警惕防算计！
Good Fortune With Aid From Benefactors; 
Stay Alert To Avoid Scams!

88

2/12th

OX

12 2

吉利数字
1 & 6Auspicious Number(s)

Rat & SnakeBenefactors Sign(s)
鼠、蛇贵人生肖

吉利颜色
Auspicious Colour(s)

蓝、黑 、红、橙
Blue, Black,
Red & Orange

 



68

虎

今年对于属虎者来说，是个充满机遇又较为波动的一年。生活里将出现各种新
鲜事，给你新的体验和感受。驿马、岁禄星照耀，你可得到远方贵人的支援，
促使你在财运上有显著的进步，事业上也有不俗的成绩。若有往外发展的念
头，不管是想深造、出国工作，还是想创业，今年算是好时机，对你未来的发
展有很大的帮助。同时，在面临挑战和变化的过程中，你很可能会筋疲力尽、
难以坚持。建议你停下调适后再前进。

This is a year of ups and downs with many opportunities. You can expect fresh 
encounters and new experiences. Blessed by the Voyager and Remuneration stars, 
you will be supported by benefactors from afar, which will in turn boost your wealth. 
You shall also do well in your career. Be it to further your studies, work or start a 
business, this is a good year to venture overseas. When facing challenges, you may easily 
feel exhausted. Pause and adjust your pace before moving forward. Resilience is key.

* 有机遇也有波动，易疲惫须懂调适！
Opportunities Amid Fluctuations;
Overcome Exhaustion With Resilience!

TIGER
7/12th

12 7

吉利数字
12Auspicious Number(s)

PigBenefactors Sign(s)
猪贵人生肖

蓝、黑
Blue & Black

吉利颜色
Auspicious Colour(s)



兔

属兔者今年获得陌越、天医星守护，有助你在变动中创造机会，健康无忧。
然而，同时又有病符、六害星随行，因此运势有所起伏，但还是有办法解除
困境。生活中将发生较大转变，这些变化或好或坏，如：转换工作跑道、搬家
等。只要内心坚定，厘清自己的目标方向，就能持续下去，突破自我。为防明
枪暗箭所伤，与人相处时要注意言辞，懂得自我保护。此外，记得照顾好身心
健康，注意作息。

Blessed by the Breakthrough and Heavenly Doctor stars, you will find opportunities amid 
changes. The presence of unlucky stars indicates ups and downs, but you will overcome 
the difficult situations. There will be major changes in life, from switching career paths 
to shifting premises. As long as you stay firm and work towards your goals, you will 
achieve breakthroughs. Stay mindful of your words. Although you need not worry much 
about your health, be sure to rest well and take good care of your personal well-being.

64

* 跨障碍既有突破，反复生病脾气大！
Overcome Obstacles For Breakthroughs;
Recurring Illnesses Induce Quick Temper!

RABBIT
8/12th

12 8

吉利数字
8 & 12Auspicious Number(s)

Goat & PigBenefactors Sign(s)
羊、猪贵人生肖

黄、褐、蓝、黑
Yellow, Brown, 
Blue & Black

吉利颜色
Auspicious Colour(s)



龙

属龙的朋友来到了本命年，犯太岁运势多变，往往福祸并存，喜忧参半。为事
业和学业拼搏的过程中，会遇到不少阻拦和曲折，但若能勇敢地抗战，就能
取得成功。金舆星会让你变得强大，并给予你该有的奖赏。剑锋、伏尸等凶星
预示恐有疾病灾祸降临，因此出门在外要谨慎，多留意四周变化，以免发生意
外。你也要懂得保养健康，同时多关怀家中长辈的身体情况。不妨考虑到所属
的宗教场所祈福，以求平安顺遂。

Luck fluctuates for those born in the year of the Dragon as you are in clash with the 
Grand Duke this year.  There are many obstacles and setbacks as you pursue your 
career or studies, but you can achieve success with bold determination. Empowered 
by the Abundance Star, you will be duly rewarded for your efforts. Unlucky stars pose 
threats to health and safety. Hence, you must stay alert wherever you are. Be mindful 
of your health and pay more attention to the elderly at home. You may want to seek 
blessings at your preferred place of worship.

44

DRAGON
11/12th

12 11

吉利数字
1 & 10Auspicious Number(s)

Rat & RoosterBenefactors Sign(s)
鼠、鸡贵人生肖

蓝、黑、白、金
Blue, Black,
White & Gold

吉利颜色
Auspicious Colour(s)

* 太岁年保守行事，进修以创造机会！
Clashes With Grand Duke Calls For Caution; 
Upskill For More Opportunities!

; 



蛇

属蛇的朋友运势向上攀升，天喜和太阳星高挂，常能有喜事伴随，尽情享受
这令人鼓舞的一年吧。心情愉悦的你，更能吸引好人好事到身边来。你在碰到
难题时，懂得转变思维，正向思考，勇于解决问题。今年做事不要预设一定要
有什么结果，而是保持一个开放的心，多学习或去进修，就能有所突破。然而
不能小瞧孤辰、晦气等凶星的杀伤力，避免固步自封和极端行事，否则容易
惹麻烦，导致损财失利。

This is a great year filled with happy occasions. Blessed by the Happiness and Success 
stars, you will bask in rising fortune. Your positivity will bring good things and people 
to you. You can solve problems readily when encountering difficulties. Try to keep an 
open mind this year. You can achieve breakthroughs if you focus on learning, rather 
than being fixated on the end result. That said, beware of unlucky stars. Avoid being 
complacent or going to extremes, or you may suffer failure and wealth loss.
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* 喜事伴随心情好，勤学习促事业运！
Happy Occasions Bring Joy; Boost
Career Luck With Earnest Learning!

SNAKE
3/12th

12 3

吉利数字
2 & 10Auspicious Number(s)

Ox & RoosterBenefactors Sign(s)
牛、鸡贵人生肖

黄、褐、白、金
Yellow, Brown,
White & Gold

吉利颜色
Auspicious Colour(s)

 

 



马

今年将会是劳心劳力的一年，所幸事业上有八座星为你引路，生意得以拓展，
工作顺遂亨通。然而，众多凶星席卷而来，会在生活中埋下绊脚石或陷阱，使
你在进取的过程中有心无力，常有意外或停滞的情况。无需过分担心，还会
有天解、解神星关照，若能保持正面主动的心态，顺应时局灵活变通，就能
找到问题的症结，从而冲破难关。注意健康和安危，凡事提前做好准备，小心
行事，将可逢凶化吉。

This will be a year of hard work, but you can make good progress in your career and 
business under the guidance of the Achievement Star. That said, you may encounter 
many challenges brought about by unlucky stars and feel helpless. Despite frequent 
hiccups, you don’t need to worry too much. You can turn situations around with the
aid of the Lucky and Resolution stars. With a positive mindset and careful preparation, 
you shall overcome all difficulties. Remember to pay attention to your health and safety.

56

HORSE
9/12th

12 9

吉利数字
6 & 8Auspicious Number(s)

Snake & GoatBenefactors Sign(s)
蛇、羊贵人生肖

红、橙、黄、褐
Red, Orange,
Yellow & Brown

吉利颜色
Auspicious Colour(s)

* 犯血光惹烂桃花，慎处理逢凶化吉！
Potential Injuries & Poor Romance Luck;
Practise Caution To Avert Misfortune!

; 



羊

逢天乙星降临，事事顺利，能逢凶化吉，各方面的难题有望借助贵人来解决。
一向与人为善的你，交友广阔，今年更容易得到亲友和同事的青睐，大大促
进了事业上的进展，能在职场上站稳脚跟，大放异彩。然而受勾神、贯索星等
凶星的威胁，使你心神不宁，只要有心事，你就难以集中注意力。不妨找个朋
友聊聊，把心中苦闷一并倾倒。做重要决定时，一定要思虑周全，避免冲动行
事，否则恐怕会惹上麻烦。

With the Star of Aid, everything shall go smoothly and misfortunes will turn into 
blessings. You will get help from benefactors when in need.  As you have always treated 
others with kindness, you shall easily gain support from your wide network to advance 
in your career and gain a strong foothold at work.  Influenced by the Entanglement Stars,
you may be easily distracted and feel restless. Confiding in a friend can make you 
feel better. Think carefully before making important decisions. Avoid acting impulsively, 
or you might attract trouble.

80

* 遇事可逢凶化吉，带眼识人防诈骗！
Turn Misfortunes into Blessings; 
Be Discerning To Avoid Scams!

GOAT
4/12th

12 4

吉利数字
6 & 12Auspicious Number(s)

Snake & PigBenefactors Sign(s)
蛇、猪贵人生肖

红、橙、蓝、黑
Red, Orange,
Blue & Black

吉利颜色
Auspicious Colour(s)

 



猴

属猴者整体运势欠佳，容易受竞争对手或外力的阻挠，生活难免有磕磕碰碰，
频频出现棘手的问题，令你停滞不前。然而，你有三台星鼎力相助，在事业上
成就不错，斗志盎然。只要盯紧目标，为之奋斗，有望在事业上开创一片属于
自己的天地。指背、五鬼等凶星对你虎视眈眈，恐破坏你的人际关系。向来机
智的你，今年要特别小心小人从中作梗，职场上要多做事，少说话，学会低调
处事，谨慎行事。

With lacklustre luck, you are easily hindered by competitors and obstacles from 
external forces. Frequent problems will cause stagnation and life is inevitably tough. 
Thankfully, you are motivated by the Achievement Star to thrive in your career.  You can 
carve out a successful career if you focus on your goals and work hard.  The Slander 
and Conniving stars may affect your interpersonal relationships. Proceed cautiously 
and use your wits to avoid being backstabbed. Keep a low profile in the workplace.

52

* 磕磕碰碰受阻挠，少说多做防暗箭！
Obstacles at Every Turn; 
Say Less To Avoid Schemers!

MONKEY
10/12th

12 10

吉利数字
1 & 6Auspicious Number(s)

Rat & SnakeBenefactors Sign(s)
鼠、蛇贵人生肖

吉利颜色
Auspicious Colour(s)

蓝、黑 、红、橙
Blue, Black,
Red & Orange



鸡

属鸡者战胜了过去一年的挑战，今年的运程提升不少，好运气势如虹。月德、
岁合星为你招来贵人，对你喜爱有加，给你的生活注入活力和新的契机。在你
最需要支持时，他们将挺身相助，困扰你的问题都能迎刃而解。然而小耗、
飞刃星搅局，使你容易得罪别人，在待人接物上不能心高气傲，否则有损财
又损名声的危机。注意健康和安危，多抽出时间陪伴你珍爱的人。在有能力之
时，不妨多向别人伸出援手。

People born in the year of the Rooster can expect better luck this year. Aided by the 
Star of Kindness and Relationship Star, you shall meet benefactors that bring new 
opportunities and greater vitality to life. You will get support to resolve all problems 
when in need. However, the Indulgence and Injury stars may cause you to easily offend 
others. Don’t be arrogant, or you risk reputation and wealth losses. Pay attention to 
your health and safety, and spend more time with your loved ones. Consider helping 
others where possible.

72

* 风调雨顺得赏识，提防损财烂桃花！
Recognition Amidst Smooth Progress;
Beware Of Wealth Losses & Bad Romance!

ROOSTER
6/12th

12 6

吉利数字
2 & 6Auspicious Number(s)

Ox & SnakeBenefactors Sign(s)
牛、蛇贵人生肖

吉利颜色
Auspicious Colour(s)

黄、褐、红、橙
Yellow, Brown,
Red & Orange

 



狗

属狗者运势大幅下滑，是考验应变能力的一年。眼前重重挑战，使你情绪低
落，工作起来心不在焉，效率低下。关关难过关关过，若你能主动面对，并
善加处理，你就能成为生活的“不倒翁”。能用金钱解决的事，月空星都会尽
力替你摆平。因此，今年当务之急就是好好打拼事业，并且休养生息，维持平
和的心境。大耗、岁破等凶星云集，记得凡事求安稳，问心无愧，切勿冲动行
事，以免酿成灾祸。

People born in the year of the Dog face numerous challenges that test their resilience 
this year. You’d inevitably feel depressed and distracted, affecting your work 
productivity. If you can face the situation boldly and be proactive in seeking solutions, 
you will be unstoppable in life. With the Resolution Star around, certain problems can 
be resolved with money. This year, focus on building your career and maintaining 
balance.  The congregation of unlucky stars calls for cautious treading. Stay down-to-
earth and avoid acting impulsively.

36

* 考验应变力之年，花钱消灾忌冲动！
A Year That Tests Your Resilience; 
Resolve Problems With Money & Avoid Impulsivity!

DOG
12/12th

12 12

吉利数字
10Auspicious Number(s)

RoosterBenefactors Sign(s)
鸡贵人生肖

吉利颜色
Auspicious Colour(s)

白、金
White & Gold



猪

告 别 了 起 伏 的 一 年 ， 恭 喜 属 猪 的 你 今 年 将 迎 来 大 好 运 势 ， 鸿 运 当 头 ！ 有 龙
德、紫微两大吉星照拂，可谓遇事呈祥，财利双收，在各方面都将交出亮眼的
成绩。出门在外常遇贵人、结识新好友，有望邂逅一段美好姻缘。不妨抓紧
这一年的好机遇，放下过去的顾虑和执着，大步向前迈进，必有一番作为。
凶星埋伏，事事顺遂之时，要好好照顾健康。做人做事要保持平常心，说话注
意分寸，避免骄傲自满。

After a year of ups and downs, those born in the year of the Pig are in luck this year! 
Supported by the Prosperity and Emperor stars, you shall sail through life with 
flourishing wealth and fame. You’d often meet benefactors, make new friends, and 
possibly get married. This is the time to let go of past worries. Take the chance to 
stride forward boldly and carve your own niche. Stay mindful of your health though, 
as unlucky stars are still present.  Maintain neutrality and watch your words at all times. 
Don’t be complacent.

92

PIG
1/12th

12 1

* 财利双收姻缘佳，注意健康不自满！
Flourishing Wealth, Fame & Marriage; 
Pay Attention To Health And Avoid Complacency!

; 

吉利数字
2 & 8Auspicious Number(s)

Ox & GoatBenefactors Sign(s)
牛、羊贵人生肖

黄、褐
Yellow & Brown

吉利颜色
Auspicious Colour(s)


